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Minnesanteckningar från SAMO 6 mars 2025 på Visions center i Västerås. 
 
Närvarande: 
Emma Bernhult 
Klas Engholm 
Esteri Nilsson 
Svein Opstad 
Lena Nyman 
Elin Cederberg 
Annika Strandberg 
Jimmy Sjögren 
Jonas Schutzer Larsson 
Maria Hallberg Tinglöv 
Lars-Åke Josefsson 
Mikael Larsson 
Katarina Carlsson 
Linda Lumsby 
Camilla Lööv 
Camilla Lejdström 
 
Frånvarande: 
Arne Amundsen 
Linda Karlsson 
 
 
 

• Presentationsrunda 
 
 
• Samos uppdrag 
*Camilla Lööv började med att berätta om SAMO:s uppdrag, Se bifogad fil. 
 
*Cecilia Dooken har avsagt sig sitt uppdrag, det kommer inte att göras något fyllnadsval. Detta 
är ett beslut som tagits i samråd med regionala valberedning och Camilla Lööv. 
 
I område Svealand, centret i Västerås har man valt att ha en regional valberedning bestående 
av 2 personer. 
Frågan ställs hur nya SAMO önskar att det ska vara fortsättningsvis. SAMO beslutar att det ska 
finnas en separat regional valberedning och det beslutades att Mikael Larsson ska ingå och 
ytterligare 2 personer. De personer som är föreslagna är Elin Cederberg Västerås kommun, 
Nina Angeleni Karlstad kommun och Anders Lödöen från Västerås stift. 
Efter sluten omröstning som blev väldigt jämn, så valdes Nina A och Anders L. 
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• Läget på centret 
*Centret har flyttat tillbaka till de nyrenoverade kontoret. 
*Personalen på kontoret:  
Johanna är tillbaka.  
Jan Andersson har sagt upp sig och har redan slutat, och jobbar nu på Unionen.  
Anette Lindberg går i pension och slutar sista mars. 
Stefan är sjukskriven. 
 
*Till centret i Västerås ska det anställas 2 ombudsmän, en tillsvidareanställning och ett vikariat. 
Ännu inget klart med dessa rekryteringar. 
*Tidigare kollega Elisabet Johansson (Bettan) är inne och jobbar och hjälper till med 
förhandlingsärenden. 
*En person som ska jobba med metoden i område Svealand kommer att anställas, men ännu 
inte klart med vem det blir. 
 
*En del av förhandlingar har nu flyttats till samordnad förhandling en enhet som finns centralt. 
Detta för att arbetsbelastningen på centret ska underlättas.  
 
*Opinionsansvaret på centret har nu Magnus Lundbäck. 
 
*Arbetsbelastningen på centret är under kontroll. 
 
*SAMO önskar om det är möjligt få återkoppling när det till exempel är ett chefsärende på gång 
och när det är avslutat. Eftersom det kan hända saker pga. detta och så vet inte avdelningen 
något. 
 
 
-Hur många medlemmar är vi nu 
Kort genomgång av medlemsantalet, se bifogad fil. 
-Hur når vi målen 
Vi har en person som sitter centralt Hilda Johansson som nu kommer att jobba med detta på 
heltid. Och det kommer att anställas fler personer för detta jobb. 
 
Vad kan göras ute på avdelningar och klubbar. SAMO säger tyvärr så kan vi inte gasa mer ute i 
avdelningar. Arbetsgivaren är på fackliga företrädare mycket mer idag en tidigare. 
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• Kort rapport från FS 
*Rapportering från Midvintermingel på förbundshuset, som var väldigt bra. 
*Information om satsningen. Från centralt håll är man inte riktigt nöjd. Vill att digitala synligheten 
ökar. 
*Behöver genomföras fler samtal med medlemmar. 
*Närvaron på sociala medier behöver ökas. 
*Visionsveckor ska genomföra och de ska genomföras med olika teman. 
*Vid undersökning om vad medlemmar önskar så är det mer som handlar om hälsan. 
*Försäkringslösningar när man byter förbund. Detta håller man nu på att se över. 
*Generation vision kommer att genomföras vid 3 tillfällen under 2025. 
*Satsningen hur ska vi bli fler. Fortsätta jobba med det vi är bra på. Att avdelningar och klubbar 
är nära medlemmarna. 
*Man tittar på vilken ort som Förbundsrådet ska genomföras. SAMO önskar Västerås. 
 
*Demokratigruppen som Emma Bernhult har varit med i kommer att startas upp igen. Om man 
vill vara med i den gruppen så hör av er till Emma Bernhult eller mejla Max Ås på Vision. 
 
 
• Hilda om validering samt administratörsnätverket 
Denna punkt utgick eftersom Hilda inte deltog. 
 
 
• Inspel på de nya uppdragshandlingarna 
Förslag till nya uppdrag och ansvar. 
Vision tycker att alla ska få tycka till. Så finns det någon som har några medskick. Processtiden 
har nu förlängts så om någon har något inspel kontakta Camilla Lööv. 
 
 
• Områdeskonferenserna  
Till områdeskonferensen som kommer att genomföras den 4–5 september 2025. Man får skicka 
2 personer från sin avd/klubb. 
 
 
• Områdesträffarna under 2025 
Örebro 18 mars: Thomas, Katarina, Emma B. 
Karlstad 19 mars: Ulrika, Svein, Jonas, Emma B (digitalt). Esteri med som stöd vid behov. 
Västerås 25 mars: Maria T, Jimmy, Carina H, Emma B. 
Uppsala 26 mars: Katarina, Daniel, Emma B. 
 
Karlstad 21 maj, Katarina, Svein, Jonas?, Camilla Lööv, Emma B 
Örebro 22 maj, Larsa, Maria, Camilla Lööv, Emma B 
Uppsala 3 juni, Lena, Linda, Thomas B, Emma B 
Västerås 10 juni, Jimmy, Annika, Thomas B, Emma B 
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• Tjänstemannakollen (Punkt anmäld av Maria i SAMO) 
Tjänstemannakollen är en sajt där man betygsätter tjänster. Joakim Malmberg som har startat 
denna sajt. Idag finns 139 000 tjänster med på denna sajt. 
Eskilstuna avdelningen har tagit upp detta på central samverkan. Och också ställt frågan vilken 
stöttning kan dessa anställda personer få från arbetsgivaren. 
 
Vad händer med de som har skyddad identitet. Eller vad händer med våra medlemmar. Detta 
har tagits vidare centralt i Vision som kommer att titta på detta.  
 
 
• Dokument avdelning på Vision, söka namn, se avgifter (Punkt anmäld av Maria) 
*Avdelningar önskar att kunna följa medlemsavgifterna, för att kunna hjälpa sina medlemmar. 
 
*Listan på antal medlemmar i Eskilstunaavdelningen stämmer inte mot den listan som skickas 
från medlemsregistret. 
Eskilstuna avdelningen har som ett exempel på en medlem som dom haft sedan 2005 men den 
personen finns inte med på listan från medlemsregistret. 
 

 

 


